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Рассматриваются особенности формирования оптимальной структуры собственного капитала, являющегося 

основой финансовой устойчивости и безопасности коммерческих организаций. Проанализированы также 

основные экономические коэффициенты (показатели финансовой устойчивости, платежеспособности, деловой 

активности, рентабельности), позволяющие оценить уровень финансовой безопасности и устойчивости 

хозяйствующих субъектов. Предложены мероприятия, направленные на увеличение финансовой устойчивости 

и безопасности коммерческих организаций. 
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OWN CAPITAL AS A GUARANTEE OF THE FINANCIAL SUSTAINABILITY  

OF A COMMERCIAL ORGANIZATION 

In this article, the peculiarities of formation of the optimal structure of equity capital are considered. This is the basis 

of financial stability and security of commercial organizations. The main economic coefficients (indicators of financial 

stability, solvency, business activity, profitability), which allow to assess the level of financial security and sustainability of 

economic entities are also analyzed. Activities that are aimed at increasing the financial stability and security of commercial 

organizations are proposed. 
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